
ROMÂNIA
JUDEȚUL  COVASNA

CONSILIUL LOCAL AL ORAȘULUICOVASNA

P R O C E S - V E R B A L   n r.  5/2023

Încheiat  astăzi,  14  martie  2023,  orele  1400,  cu  ocazia  ȘEDINŢEI
EXTRAORDINARE, a Consiliului Local al oraşului Covasna.

Sunt prezenţi 12 consilieri în sala de ședințe. Lipsesc motivat consilierii:
dl Bocan Ioan Marcel, dl Fulop Csaba, dl Neagovici Vasile Cătălin și d-na Sasu
Izabella. Întârzie dl consilier/viceprimar Jeszenovics Robert KAroly.

Participă  la  şedinţă:  primarul  orașului,  dl  Gyerő  József,  șef  serviciu
administrație publică locală, d-na Ciurea Maria Crina, consilier juridic, d-na Luka
Timea,  inspector  administrarea  domeniului  public  și  privat,  d-na  Varga Monica,
directorul  Direcției  de Asistență  Socială,  d-na Sîntoiu Angela Cornelia,  consilier
viceprimar, dl Hegyeli Botond și inspector SVSU, dl Raduly Farago Gyula.

Consilierii  au  fost  convocaţi  în  ȘEDINŢA  EXTRAORDINARĂ  prin
Dispoziția primarului nr.   241/2023, care a fost adusă la cunoştinţa locuitorilor prin
afişare la sediul propriu şi pe site-ul primăriei și comunicată consilierilor prin e-mail
la data de 10 martie 2023.

Dl Primar  urează bun venit  tuturor consilierilor  care participă la şedinţa
extraordinară a consiliului local din luna martie 2023, care se desfășoară în sala de
ședințe a Consiliului local al orașului Covasna.

Se propune alegerea unui președinte de ședință pentru luna martie 2023.
Este propus dna consilier Bodo Eniko ca președinte de ședință pentru luna

martie.
Se  aprobă  propunerea  cu  12  voturi  „pentru”  –  unanimitate,  după  care  se

adoptă 

HOTĂRÂREA NR. 40/2023
Cu privire la alegerea preşedintelui de şedinţă

Dna președinte de ședință prezintă ORDINEA DE ZI a ședinţei aşa cum a
fost propusă prin Dispoziţia Primarului, după cum urmează: 

1



1. Proiect de hotărâre privind modificarea HCL nr. 183/2022 cu privire
la aprobarea numărului burselor școlare și a cuantumului acestora pentru anul
2023.

2.   Proiect  de  hotarare  cu  privire  la  modificarea  HCL  nr.  136/2021
privind  aprobarea  organigramei  și  statului  de  funcţii  al  aparatului  de
specialitate al Primarului orașului Covasna, cu modificări ulterioare

3.  Proiect  de  hotarare privind  transmiterea  cu  titlu  gratuit  în
patrimoniul  Comunei  Zagon  unei  „Autospeciale  stins  incediu”  –  marca
Automecanica București – an de fabricație 1988, aparținând domeniului privat
al orașului Covasna

4.  Proiect  de  hotarare  cu privire la  aprobarea  susținerii  financiare  a
asociației  sportive  “Asociaţia  Sportivă  Covasna”  în  anul  2023  în  vederea
promovării și dezvoltării activității sportive în orașul Covasna,

5. Proiect de hotarare privind aprobarea proiectului și  a cheltuielilor
aferente  proiectului  “Eficientizarea  actului  educațional,  prin  dotarea  cu
mobilier, materiale didactice și echipamente digitale a unităților de învățământ
din  orașul  Covasna, județul Covasna”  în  cadrul  programului  PLANUL
NATIONAL  DE  REDRESARE  SI  REZILIENTA-  COMPONENTA  C15  –
EDUCATIE.

Dl Primar propune suplimentarea orodinii de cu un punct, respectiv Proiect
de hotărâre  privind aprobarea preluării în proprietatea Orașului Covasna a
imobilelor cuprinse în CF nr. 23338, nr. cad. 23338, în suprafața de 312 mp și
CF nr. 23339, nr. cad. 23339, în suprafața de 355 mp, categoria de folosința
DRUM.

Totodată propune discutarea punctului 5 de pe ordinea de zi ca prim
punct, respectiv punctul suplimentar ca punctul 2, urmând de celelalte puncte
înscrise pe ordinea de zi.

Se supune la vot ordinea de zi modificată și completată, care se aprobă cu 12
voturi „pentru”– unanimitate.

  Se trece la discutarea punctului 1 de pe ordinea de zi, Proiect de hotarare
privind  aprobarea  proiectului  și  a  cheltuielilor  aferente  proiectului
“Eficientizarea  actului  educațional,  prin  dotarea  cu  mobilier,  materiale
didactice  și  echipamente  digitale  a  unităților  de  învățământ  din  orașul
Covasna, județul Covasna” în cadrul programului PLANUL NATIONAL DE
REDRESARE SI REZILIENTA- COMPONENTA C15 –EDUCATIE.

Dl Hegyeli detaliază raportul de specialitate și arată că în proiectul întocmit
este prevăzut inclusiv dotarea a 2 săli de sport, unul la Liceul Korosi Csoma Sandor
și unul la Școala Gimnazială Avram Iancu. Proiectul a fost întcomit pe trei analize
de nevoi,  întocmite de cele trei centre financiare. Beneficiarii  reali al  proiectului
sunt centrele financiare.
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Comisia  juridică şi  pentru  administraţia  publică  locală,  apărarea  ordinii
publice,  respectarea  drepturilor  şi  libertăţilor  cetăţenilor,  cele  religioase  şi  alte
drepturi

– AVIZ FAVORABIL
Comisia  pentru  programe  de  dezvoltare  economică  –  socială,  buget,

finanțe,  administrarea  domeniului  public  și  privat  al  orașului,  servicii  publice  și
comerț

– AVIZ FAVORABIL
Comisia  pentru  învăţământ, cultură, sănătate,  protecţia  socială,  sport  și

tineret
– AVIZ FAVORABIL
Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL  

Discuții:  Dl  Molnar:  la  liceul  Korosi  Csoma  Sandor  unde  se  propune
amenajarea sălii de sport?

Dna Becsek: la structura Orban Balazs, în cazul în care se mută grădinița,
este o sală mai mare care va fi amenajată ca sală de sport.

Intră în sala de ședință dl consilier Jeszenovics Robert Karoly.

Dl  Molnar consideră  că  este  binevenit  acest  proiect  și  felicită  inițiativa.
Totodată se interesează ce șanse de câștig are acest proiect.

Dl Hegyeli: după părerea mea avem șanse reale de câștig. Analizele de nevoi
întocmite de centrele financiare au fost avizate și de către Inspectoratul Școlar al
Județului Covasna.

Dna Becsek arată că a participat la toate sesiunile de informare legate de
acest  proiect și  a înțeles că toate școlile vor primi fonduri,  nu merge pe metoda
primului  venit,  primului  servit.  Între timp au mai depus un proiect pentru Smart
Lab-uri,  mobilierul  necesar  pentru  ele  a  fost  inclus  în  acest  proiect  (aprobat  de
consiliul local).

Dl Enea dorește  să  afle  unde va  fi  amplasat  sala  de  sport  la  Gimnaziul
Avram Iancu.

Dl Hegyeli arată că prin analiza de nevoi a fost solicitat amenajarea sălii de
sport, nu știe locația exactă.

Dna Lungu arată că la școala mică este o sală mai mare care este folosită ca
sală de sport.

Dl Viceprimar: proiectul vizează doar dotarea, nu și contruirea sălilor de
sport.

Nefiind alte discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe
ansamblu, care este aprobat cu 13 voturi ,,pentru”, după care se adoptă

HOTĂRÂREA NR. 41/2023
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privind aprobarea proiectului și a cheltuielilor aferente proiectului
“Eficientizarea actului educațional, prin dotarea cu mobilier, materiale didactice și

echipamente digitale a unităților de învățământ din orașul Covasna, județul Covasna”
în cadrul programului PLANUL NATIONAL DE REDRESARE SI REZILIENTA-

COMPONENTA C15 –EDUCATIE

Se trece la discutarea punctului 2 de pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre
privind  aprobarea  preluării  în  proprietatea  Orașului  Covasna  a  imobilelor
cuprinse în CF nr. 23338, nr. cad. 23338, în suprafața de 312 mp și CF nr.
23339, nr. cad. 23339, în suprafața de 355 mp, categoria de folosința DRUM.

Dna Varga detaliază raportul de specialitate.

Comisia  juridică şi  pentru  adiministraţia  publică  locală,  apărarea  ordinii
publice,  respectarea  drepturilor  şi  libertăţilor  cetăţenilor,  cele  religioase  şi  alte
drepturi 

– AVIZ FAVORABIL
Comisia pentru programe de dezvoltare economică- socială, buget, finanţe,

administrarea domeniului public şi privat al oraşului, servicii publice şi comerţ 
– AVIZ FAVORABIL
Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL 

Nefiind discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre completat, pe articole
și pe ansamblu, care este aprobat cu 13 voturi ,,pentru”, după care se adoptă

HOTĂRÂREA NR. 42/2023
privind aprobarea preluării în proprietatea Orașului Covasna a imobilelor cuprinse

în CF nr. 23338, nr. cad. 23338, în suprafața de 312 mp și CF nr. 23339, nr. cad.
23339, în suprafața de 355 mp, categoria de folosință DRUM

Se trece la discutarea punctului 3 de pe ordinea de zi,  Proiect de hotărâre
privind  modificarea  HCL  nr.  183/2022  cu  privire  la  aprobarea  numărului
burselor școlare și a cuantumului acestora pentru anul 2023.

Dna Sîntoiu detalizaă raportul de specialitate.

Comisia  juridică şi  pentru  administraţia  publică  locală,  apărarea  ordinii
publice,  respectarea  drepturilor  şi  libertăţilor  cetăţenilor,  cele  religioase  şi  alte
drepturi

– AVIZ FAVORABIL
Comisia pentru programe de dezvoltare economică – socială, buget, finanțe,

administrarea domeniului public și privat al orașului, servicii publice și comerț
– AVIZ FAVORABIL
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Comisia  pentru  învăţământ, cultură, sănătate,  protecţia  socială,  sport  și
tineret

– AVIZ FAVORABIL
Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL  

Nefiind  discuţii  se  supune  la  vot  proiectul  de  hotărâre,  pe  articole  și  pe
ansamblu, care este aprobat cu 13 voturi ,,pentru”, după care se adoptă

HOTĂRÂREA NR. 43/2023
privind modificarea HCL nr. 183/2022 cu privire la aprobarea numărului

burselor școlare și a cuantumului acestora pentru anul 2023

Se trece la discutarea punctului 4 de pe ordinea de zi, Proiect de hotarare
cu privire la modificarea HCL nr. 136/2021 privind aprobarea organigramei și
statului de funcţii al aparatului de specialitate al Primarului orașului Covasna,
cu modificări ulterioare.

Dna Ciurea detaliază raportul de specialitate.

Comisia  juridică şi  pentru  administraţia  publică  locală,  apărarea  ordinii
publice,  respectarea  drepturilor  şi  libertăţilor  cetăţenilor,  cele  religioase  şi  alte
drepturi

– AVIZ FAVORABIL
Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL 

Nefiind  discuţii  se  supune  la  vot  proiectul  de  hotărâre,  pe  articole  și  pe
ansamblu, care este aprobat cu 13 voturi ,,pentru”, după care se adoptă

HOTĂRÂREA NR. 44/2023
cu privire la modificarea HCL nr. 136/2021 privind aprobarea organigramei

și statului de funcţii al aparatului de specialitate al Primarului orașului Covasna, cu
modificări ulterioare

Se  trece  la  discutarea  punctului  5  de  pe  ordinea  de  zi,  Proiect  de
hotarare privind transmiterea cu titlu gratuit în patrimoniul Comunei Zagon
unei  „Autospeciale  stins  incediu” –  marca  Automecanica  București  –  an de
fabricație 1988, aparținând domeniului privat al orașului Covasna.

Dl Raduly prezintă raportul de specialitate.
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Comisia  juridică şi  pentru  administraţia  publică  locală,  apărarea  ordinii
publice,  respectarea  drepturilor  şi  libertăţilor  cetăţenilor,  cele  religioase  şi  alte
drepturi

– AVIZ FAVORABIL
Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL 

Nefiind  discuţii  se  supune  la  vot  proiectul  de  hotărâre,  pe  articole  și  pe
ansamblu, care este aprobat cu 13 voturi ,,pentru”, după care se adoptă

HOTĂRÂREA NR. 45/2023
privind transmiterea cu titlu gratuit în patrimoniul Comunei Zagon a unei

„Autospeciale stins incediu” – marca Automecanica București – an de fabricație
1988, aparținând domeniului privat al orașului Covasna

Se trece la discutarea punctului 6 de pe ordinea de zi, Proiect de hotarare
cu privire la  aprobarea  susținerii  financiare  a  asociației  sportive  “Asociaţia
Sportivă Covasna” în anul 2023 în vederea promovării și dezvoltării activității
sportive în orașul Covasna.

Dna Luka prezintă raportul de specialitate.

Comisia  juridică şi  pentru  administraţia  publică  locală,  apărarea  ordinii
publice,  respectarea  drepturilor  şi  libertăţilor  cetăţenilor,  cele  religioase  şi  alte
drepturi

  – AVIZ FAVORABIL
Comisia pentru programe de dezvoltare economică – socială, buget, finanțe,

administrarea domeniului public și privat al orașului, servicii publice și comerț
– AVIZ FAVORABIL
Comisia  pentru  învăţământ, cultură, sănătate,  protecţia  socială,  sport și

tineret
– AVIZ FAVORABIL
Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL 

Nefiind  discuţii  se  supune  la  vot  proiectul  de  hotărâre,  pe  articole  și  pe
ansamblu, care este aprobat cu 13 voturi ,,pentru”, după care se adoptă

HOTĂRÂREA NR. 46/2023
cu privire la aprobarea susținerii financiare a asociației sportive

“Asociaţia Sportivă Covasna” în anul 2023 în vederea promovării și
dezvoltării activității sportive în orașul Covasna

Nefiind alte discuţii doamna Preşedinte de şedinţă mulţumeşte pentru
prezenţă şi închide şedinţa la orele 14.55.
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PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ, SECRETAR GENERAL
BODO ENIKO                         AL ORAȘULUI COVASNA,

ENEA VASILICA
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